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Περιοδική ηλεκτρονική έκδοση του
Διεθνούς Πανεπιστημίου της Ελλάδος

Υπεύθυνος σύμφωνα με το νόμο:
Σταμάτης Αγγελόπουλος

Υπεύθυνος σύνταξης: Νίκος Οικονόμου

Δημιουργικό/Σελιδοποίηση: Τάσος Λέκκας

Συνεργάστηκαν: Μαρία Αγοραστού 
(Προϊσταμένη Τμήματος Δημοσίων Σχέσεων), 
Έλλη Βλαχοπούλου, Έλενα Καραβασίλη, 
Παναγιώτης Μοσχοτόγλου 

Διανέμεται δωρεάν

Μάιος 2025Τεύχος #02ΤΕΤ-Α-ΤΕΤ ΜΕ ΤΗ ΓΕΡΑΚΙΝΑ ΜΠΙΣΜΠΙΝΑ.

«Η παρουσία του ΔΙΠΑΕ στην περιοχή δεν είναι 
απλώς συμβολική, αποτελεί κινητήριο μοχλό 
για την ακαδημαϊκή, κοινωνική και οικονομική 
ανάπτυξη», τονίζει η Δήμαρχος Δέλτα. 

ΟΙ ΑΠΟΦΟΙΤΟΙ ΜΑΣ ΚΑΝΟΥΝ ΤΑΜΕΙΟ.

Ο Ali-Ahmad, η Μαρία, ο Αριστείδης,
η Ανθή, ο Τσαμπίκος-Βασίλης, η Αναστασία 
και ο Γιώργος είναι μερικοί από τους 3.000 
αποφοίτους που συμμετείχαν τα τελευταία 
χρόνια στα ξενόγλωσσα μεταπτυχιακά 
προγράμματα του ΔΙΠΑΕ. Και οι οποίοι μας 
μίλησαν για την εμπειρία τους.

σελίδες 07 - 10

ΚΩΔΙΚΟΣ ΔΙΕΘΝΟΠΟΙΗΣΗ!

Ο Πρύτανης του ΔΙΠΑΕ γράφει τα καλά νέα της περιόδου. 
Για την αγορά του ακινήτου δίπλα στην Αλεξάνδρεια 
Πανεπιστημιούπολη, τη βελτίωση της προσβασιμότητας
των ΑμεΑ, τα νέα δύο μεταπτυχιακά του ΔΙΠΑΕ, αλλά και το 
χρόνο που πρέπει να είναι σύμμαχος και όχι αντίπαλός μας.

σελίδες 03 - 04

σελίδα 03

ΤΙ ΝΕΑ, ΚΥΡΙΕ ΠΡΥΤΑΝΗ;

Ο Καθηγητής Στέργιος Λεβέντης εξηγεί 
ότι το Πανεπιστημιακό Κέντρο Διεθνών 
Προγραμμάτων Σπουδών του ΔΙΠΑΕ «είναι το 
πρώτο πανεπιστήμιο στην Ελλάδα που έθεσε 
τις βάσεις για τη διεθνοποίηση της ελληνικής 
εκπαίδευσης» και ότι φέτος κατέγραψε ρεκόρ 
αιτήσεων από το εξωτερικό, λαμβάνοντας 
αιτήσεις από 88 διαφορετικές χώρες. 
σελίδες 05 - 06

σελίδες 11 - 12

ΣΥΝΕΒΗΣΑΝ... 

Τα νέα του ΔΙΠΑΕ. Η επιτιμοποίηση του
Δαυίδ Σαλτιέλ και η κουβέντα με τον «γκουρού» 
της κυβερνοασφάλειας Μιχαήλ Μπλέτσα.

σελίδες 13 - 18

σελίδα 09
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Γράφει ο Πρύτανης του ΔΙΠΑΕ
Σταμάτης Αγγελόπουλος

1

Τι νέα,
κύριε
Πρύτανη;

Ξεκινάμε και πάλι με τα καλά νέα. Το πρώτο είναι η 
εκκίνηση του ξενοδοχείου που θα λειτουργεί 
ως φοιτητική εστία του ΔΙΠΑΕ.

Η έγκριση του συμβολαίου πέρασε από το Ελεγκτικό 
Συνέδριο, έγινε η υπογραφή με τον ιδιοκτήτη και στη 
συνέχεια λύθηκαν διάφορα γραφειοκρατικά ζητήματα 
που πάντα καθυστερούν. Εδώ να πούμε ότι το ξενοδοχείο 
θα μπορεί να φιλοξενήσει γύρω στους 150 φοιτητές, 
ότι έχει υποδομή ξενοδοχειακής μονάδας υψηλού 
επιπέδου, διαθέτοντας πολλά μονόκλινα, έπιπλα, αναλόγια 
γραφεία, έναν χώρο για κοινωνικές συναθροίσεις των 
φοιτητών και ένα τεράστιο λόμπι. Και βρίσκεται δίπλα 
στην Αλεξάνδρεια Πανεπιστημιούπολη. Η επιλογή για 
τη συμμετοχή στο ξενοδοχείο θα γίνεται με κοινωνικά 
οικονομικά κριτήρια και θα αξιολογηθεί από το Τμήμα 
Φοιτητικής Μέριμνας. 

Η επένδυση που κάναμε ανέρχεται σε 1.850.000 ευρώ και 
είναι ενταγμένη στο τομεακό πρόγραμμα ανάπτυξης του 
υπουργείου Παιδείας.
Είναι μία ιδιαίτερα σημαντική στιγμή για το ΔΙΠΑΕ, που 
θα συμβάλει σημαντικά στην ενίσχυση της φοιτητικής 
μέριμνας και στην περαιτέρω ανάπτυξη του ακαδημαϊκού 
ιδρύματος.
Πρόκειται για μία δέσμευση που σήμερα υλοποιείται και 
είμαστε ιδιαίτερα χαρούμενοι καθώς προχωρούμε πλέον 
στον εκσυγχρονισμό των εγκαταστάσεών μας, αξιοποιώντας 
πλήρως όλα τα παρεχόμενα χρηματοδοτικά εργαλεία.
Ταυτόχρονα το ΔΙΠΑΕ έχει μπει και σε ένα πρόγραμμα 
ανακαίνισης των Εστιών του που βρίσκονται εντός του 
campus.

-->
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Το δεύτερο καλό νέο είναι τα δύο καινούργια με-
ταπτυχιακά προγράμματα που ανακοίνωσε το Υπουργείο 
Παιδείας και περιλαμβάνονται στις 50 ενδεικτικές 
προτάσεις για τη δημιουργία κοινών προγραμμάτων 
μεταπτυχιακών σπουδών μεταξύ ελληνικών δημόσιων 
και ξένων πανεπιστημίων με υψηλή κατάταξη και τα 
οποία εγκρίθηκαν. Στη λίστα  περιλαμβάνονται δύο 
εμβληματικές προτάσεις του ΔΙΠΑΕ με το «Rudgers State 
University» και το «New York University». Αυτό σημαίνει 
δύο εμβληματικές συνεργασίες με δύο κορυφαία στην 
κόσμο πανεπιστήμια που θα δώσουν στο ΔΙΠΑΕ άλλου 
είδους βαρύτητα. Μάλιστα το πανεπιστήμιο του Rudgers 
περιλαμβάνεται στα 50 πρώτα στον κόσμο σε ότι αφορά 
στα χρηματοοικονομικά. Θα αξιοποιήσουμε αυτές τις δύο 
προτάσεις για να κάνουμε συνεργασία με αυτά τα δύο 
πανεπιστήμια και σε άλλα επίπεδα, όπως κοινές δράσεις, 
summer schools και κάποια ερευνητικά πρωτόκολλα που 
θα υπογραφούν με το ΔΙΠΑΕ. 

Σημαντικά είναι και τα δύο προγράμματα ενίσχυσης 
των ΑμεΑ τα οποία υλοποιεί το ΔΙΠΑΕ σε συνεργασία 
με την Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας. Το ένα 
πρόγραμμα περιλαμβάνει πρόσληψη  προσωπικού, όπως 
ψυχολόγοι σε Σέρρες και Θεσσαλονίκη, κοινωνιολόγοι, 
βιβλιοθηκονόμοι και ειδικοί που θα χειρίζονται εξοπλισμό 
για ανάγνωση παιδιών με μαθησιακές δυσκολίες. Το 
δεύτερο πρόγραμμα αφορά σε υποδομές και έργα 
προσβασιμότητας. Γιατί το πανεπιστήμιο πρέπει να 
δείχνει ευαισθησία σε ανθρώπους με αναπηρίες και 
προβλήματα κινητικότητας.
Επίσης το ΔΙΠΑΕ είναι το πρώτο πανεπιστήμιο που 
υπέβαλε πρόταση ύψους περίπου 5 εκατομμυρίων 
στο πρόγραμμα «Αριστεία» για την προμήθεια ειδικού 
εργαστηριακού εξοπλισμού μεγάλης αξίας. 
Όσον αφορά στο πρόβλημα της εποχής αυτό είναι ο 
χρόνος. Πρόθεση της διοίκησης είναι να μειώσουμε 
τους χρόνους των διαγωνισμών για να τρέξουν όλα πιο 
γρήγορα. Γιατί από την προετοιμασία της πρότασης και 
την υλοποίησή της μέχρι το να φτάσουμε στο πρακτικό 
ολοκλήρωσης της διαγωνιστικής διαδικασίας μεσολαβεί 
ένα μεγάλο διάστημα. Προσπαθούμε λοιπόν και με την 
ψηφιοποίηση των ενεργειών αλλά και με την πρόληψη 4 
συμβούλων στην Οικονομική Υπηρεσία να επιταχύνουμε 
τις διαδικασίες και να τρέξουν τα πράγματα πιο γρήγορα. 
Δε θέλουμε ο χρόνος να είναι αντίπαλος, αλλά σύμμαχός μας.
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Το Πανεπιστημιακό Κέντρο Διεθνών Προγραμμάτων 
Σπουδών (ΠΑΚΕΔΙΠΣ) λειτουργεί στο Διεθνές 
Πανεπιστήμιο της Ελλάδας (ΔΙΠΑΕ), το πρώτο 

πανεπιστήμιο στην Ελλάδα που έθεσε τις βάσεις 
για τη διεθνοποίηση της ελληνικής εκπαίδευσης, 
προσφέροντας αποκλειστικά αγγλόφωνα Προγράμματα 
Μεταπτυχιακών Σπουδών (ΠΜΣ). 
Μέσω των δύο Σχολών του, προσφέρει εικοσιπέντε 
(25) υψηλού ακαδημαϊκού επιπέδου ξενόγλωσσα 
ΠΜΣ, καθώς και διδακτορικές και μεταδιδακτορικές 
σπουδές, δημιουργώντας ένα εκπαιδευτικό περιβάλλον 
διεθνούς εμβέλειας. Η Σχολή Ανθρωπιστικών, Κοινωνικών 
και Οικονομικών Επιστημών (ΣΑΚΟΕ), η πρώτη που 
προσέφερε προγράμματα το 2008, καλύπτει ένα ευρύ 
φάσμα επιστημονικών πεδίων, συμπεριλαμβανομένων 
των ανθρωπιστικών, οικονομικών και νομικών 
επιστημών, καθώς και της οικολογίας. Αντίστοιχα, η 
Σχολή Επιστημών Τεχνολογίας (ΣΕΤ) εξειδικεύεται στις 
επιστήμες της τεχνολογίας, προσφέροντας μεταπτυχιακά 
προγράμματα στους τομείς της πληροφορικής, της 
ενέργειας, του στρατηγικού σχεδιασμού και της 
εφοδιαστικής ανθρωπιστικής βοήθειας, και άλλων συναφών 
επιστημονικών πεδίων, καλύπτοντας τις σύγχρονες 
απαιτήσεις της αγοράς.

Του Καθηγητή Στέργιου Λεβέντη*

Φέτος καταγράψαμε ρεκόρ αιτήσεων από το εξωτερικό, 
λαμβάνοντας αιτήσεις από 88 διαφορετικές χώρες. 
Με περισσότερους από 3.000 αποφοίτους, από 56 
διαφορετικές χώρες, το ΠΑΚΕΔΙΠΣ ενισχύει την 
εξωστρέφεια και τη διεθνή αναγνωρισιμότητα του 
ελληνικού πανεπιστημιακού χώρου. Η ικανοποίηση των 
αποφοίτων από την εξατομικευμένη υποστήριξη και 
καθοδήγηση που λαμβάνουν ως φοιτητές αποδεικνύεται, 
μεταξύ άλλων, από το γεγονός ότι πολλοί επιλέγουν να 
συνεχίσουν τις σπουδές τους σε δύο ή και τρία ΠΜΣ του 
ΠΑΚΕΔΙΠΣ. 
Η διεθνοποίηση αποτελεί βασικό στρατηγικό στόχο 
τόσο του Διεθνούς Πανεπιστημίου της Ελλάδας όσο 
και του Υπουργείου Παιδείας, επηρεάζοντας πολλαπλά 
επίπεδα της πανεπιστημιακής λειτουργίας. Σηματοδοτεί 
τη δημιουργία ενός ακαδημαϊκού περιβάλλοντος που 
ενισχύει τη συνεργασία μεταξύ φοιτητών, καθηγητών και 
ερευνητών από όλο τον κόσμο, αναβαθμίζοντας τη θέση 
του ελληνικού πανεπιστημίου στο διεθνές ακαδημαϊκό 
στερέωμα. Αξίζει να σημειωθεί ότι στο ΠΑΚΕΔΙΠΣ 
έχουν διδάξει ακαδημαϊκοί από περισσότερες από 20 
χώρες του εξωτερικού (ενδεικτικά αναφέρονται Μεγάλη 
Βρετανία, Γερμανία, Ιταλία, Κίνα, ΗΠΑ, Ελβετία, Ολλανδία, 
Αυστραλία, κ.α.) γεγονός που υπογραμμίζει τη διαρκή 
επένδυση στην δημιουργία διεθνούς δικτύου συνεργατών 
με στόχο την υιοθέτηση βέλτιστων πρακτικών.
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Πανεπιστημιακό Κέντρο Διεθνών 
Προγραμμάτων Σπουδών
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Μέσω της διεθνοποίησης, το ΔΙΠΑΕ επιτυγχάνει τους 
εξής βασικούς στόχους: α) Προσέλκυση αλλοδαπών 
φοιτητών σε μεταπτυχιακά προγράμματα υψηλού 
επιπέδου, β) συμμετοχή καθηγητών και ερευνητών 
της αλλοδαπής, οι οποίοι εμπλουτίζουν το ακαδημαϊκό 
περιβάλλον με γνώσεις και εμπειρίες από διαφορετικά 
επιστημονικά και πολιτισμικά πλαίσια γ) διασύνδεση 
των αποφοίτων με την παγκόσμια αγορά εργασίας, 
παρέχοντάς τους τη δυνατότητα να απασχοληθούν σε 
εταιρείες του εξωτερικού αλλά και σε πολυεθνικές 
επιχειρήσεις που δραστηριοποιούνται στην Ελλάδα, 
δ) υιοθέτηση διεθνών βέλτιστων πρακτικών στη 
διδασκαλία, την έρευνα και τη διοίκηση, διαμορφώνοντας 
ένα σύγχρονο και ανταγωνιστικό ακαδημαϊκό μοντέλο.

Μέσω της διδασκαλίας και της έρευνας, το ΠΑΚΕΔΙΠΣ 
λειτουργεί ως γέφυρα μεταξύ του ελληνικού και του 
διεθνούς ακαδημαϊκού χώρου, συνδέοντας παράλληλα 
την εκπαίδευση με την παγκόσμια αγορά εργασίας και 
τους διεθνείς οργανισμούς. Τα καινοτόμα προγράμματα 
σπουδών του είναι σχεδιασμένα ώστε να ανταποκρίνονται 
στις ταχέως μεταβαλλόμενες απαιτήσεις της διεθνούς 
οικονομίας και τεχνολογίας, προετοιμάζοντας τους 
αποφοίτους του για ένα δυναμικό και απαιτητικό 
επαγγελματικό περιβάλλον στην Ελλάδα και το εξωτερικό. 
Με τη στήριξη της Διοίκησης του ΔΙΠΑΕ, το ΠΑΚΕΔΙΠΣ 
συνεχίζει να εξελίσσεται, συμβάλλοντας στην ανάπτυξη 
ενός σύγχρονου, διεθνοποιημένου και ανταγωνιστικού 
εκπαιδευτικού συστήματος, ικανού να ανταποκριθεί στις 
νέες προκλήσεις.

*Καθηγητής Στέργιος Λεβέντης

- Professor in Accounting | Department of Humanities, Social Sciences and     
  Economics, University Center of International Programmes of Studies of
  the International Hellenic University

- Director of Executive MBA, MSc in Banking, Financial Technology (Fintech)
  and Risk Management and MSc in International Accounting,
  Auditing and Taxation

- Μέλος του Συμβουλίου Διοίκησης του ΔΙΠΑΕ

Για περισσότερα
για το ΠΑΚΕΔΙΠΣ 
κάντε κλικ εδώ!

https://www.ihu.gr/ucips/postgraduate-programmes
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Ικανοποίηση για τις Σπουδές από τους Αποφοίτους 
Ξενόγλωσσων Μεταπτυχιακών του ΔΙΠΑΕ

Θεσσαλονίκη, Ρόδος, Πάτρα, Νιγηρία, Καστοριά και άλλες πολλές περιοχές είναι μερικοί από 
τους τόπους καταγωγής των αποφοίτων που συμμετείχαν τα τελευταία χρόνια στα ξενόγλωσσα 
μεταπτυχιακά προγράμματα του ΔΙΠΑΕ. Εφτά από αυτούς, ο Ali-Ahmad, η Μαρία, ο Αριστείδης, η 

Ανθή, ο Τσαμπίκος-Βασίλης, η Αναστασία και ο Γιώργος, παίρνουν σήμερα το λόγο και μέσω του newsletter 
του ΔΙΠΑΕ κάνουν ταμείο. Και αν κρίνουμε από φράσεις όπως «Είμαι πολύ ικανοποιημένη από το επίπεδο 
σπουδών που παρέχει το IHU», «Το μεταπτυχιακό μου παρείχε ουσιαστική γνώση, hands-on εμπειρία και μια 
πιο ώριμη τεχνολογική προσέγγιση», ή «Το πρόγραμμα μου προσέφερε την μοναδική ευκαιρία να σπουδάσω 
στην αγγλική γλώσσα στην πατρίδα μου, εμβαθύνοντας τόσο στο Δίκαιο της Τέχνης όσο και στη Διαχείριση 
της Τέχνης»  ή σχόλια όπως «Το πιο μεγάλο εφόδιο που πήρα από το ΔΙΠΑΕ ήταν η εναρμόνιση της θεωρίας 
με την πράξη» - όλα αυτά δείχνουν ότι οι απόφοιτοι του ΔΙΠΑΕ έφυγαν ικανοποιημένοι. 

Ali-Ahmad Μαρία Αριστείδης

Ανθή

Αναστασία

Γιώργος

Τσαμπίκος-Βασίλης

-->
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I am from Nigeria. I chose this course because of its rich-
ness and all-encompassing nature. It stands out among 
its likes.  
My biggest takeaway is harmonizing theory with practice 
and learning from very practical tutors some of whom are 
among the greatest intellects i met in my life in my opinion. 
Absolutely. The program provided reasons, answers and 
solutions to what i have been doing and do not know why, it 
has shaped my understanding,  increased my skills, critical 
thinking ability and widened my horizons in interdiscipli-
nary problem-solving .

Ali-Ahmad Bukar
MSc in Energy Law, Business, Regulation and Policy,
Department of Humanities, Social Science and Economics, 
University Center of International Programmes of Studies, 
International Hellenic University

Κατάγομαι από Θεσσαλονίκη. Επέλεξα το συγκεκριμένο 
μεταπτυχιακό, καθώς στις αρχές της επαγγελματικής 
μου πορείας, δεν ήμουν ευχαριστημένος από τον ρόλο 
που είχα, ενώ δεν είχα μεγάλη αυτοπεποίθηση για τις 
τεχνικές μου ικανότητες. Γι’αυτό το λόγο, αναζητώντας 
ένα update αναφορικά με τις τεχνικές μου γνώσεις 
πάνω στο προγραμματισμό, επέλεξα το MSc in Mobile 
and Web Computing, ένα πρόγραμμα που συνδυάζει την 
τεχνολογική καινοτομία με πρακτικές δεξιότητες. Η 
επιλογή αυτή βασίστηκε τόσο στο πρόγραμμα σπουδών 
αλλά και στο γεγονός ότι τα μαθήματα ήταν στα αγγλικά.
Το μεταπτυχιακό μου παρείχε ουσιαστική γνώση, hands-
on εμπειρία και μια πιο ώριμη τεχνολογική προσέγγιση. 
Μόλις έξι μήνες μετά την έναρξη του προγράμματος, 
είχα ήδη αποκτήσει τις τεχνικές γνώσεις και τα εργαλεία 
που χρειαζόμουν για να διεκδικήσω και να αλλάξω νέο 
επαγγελματικό ρόλο, ανακαλύπτοντας παράλληλα τον 
επαγγελματικό τομέα που πραγματικά μου αρέσει και 
απολαμβάνω (Data Science και AI). Σήμερα, επτά χρόνια 
και δύο ρόλους μετά, νιώθω σίγουρος για τις ικανότητές 
μου όσο ποτέ άλλοτε και μπορώ να πω με βεβαιότητα 
ότι ήταν από τις καλύτερες ακαδημαϊκές αποφάσεις που 
έχω πάρει. 
Η καλύτερη πιθανώς ακαδημαϊκή απόφαση, είναι ότι 
συνέχισα περαιτέρω τις σπουδές μου στο Διεθνές 
Πανεπιστήμιο σε επίπεδό διδακτορικού, συνεργατικά 
και με το Εθνικό Κέντρο Έρευνας και Τεχνολογικής 
Ανάπτυξης (ΕΚΕΤΑ), στο οποίο και εργάζομαι ως AI 
research associate, με εστίαση σε έργα που σχετίζονται με 
τεχνητή νοημοσύνη, συστήματα πρόβλεψης σε ενέργεια 
και κυκλοφοριακή κίνηση, έξυπνες πόλεις, Computer 
Vision, Cybersecurity και άλλα.

Αριστείδης Μυστακίδης
MSc in Mobile and Web Computing, Department of 
Science and Technology, University Center of International 
Programmes of Studies, International Hellenic University

Κατάγομαι από Ρόδο και το μεταπτυχιακό πρόγραμμα 
για το Black Sea and East Med, μου το συνέστησε ένας 
συνάδελφος από τη δουλειά. Κατά τη διάρκεια της 
φοίτησής μου, ήμουν πολύ ικανοποιημένος από το 
παρεχόμενο πρόγραμμα σπουδών και εκτιμώ ότι οι 
αποκτηθείσες γνώσεις και δεξιότητες που απέκτησα 
μέσα από αυτόν τον κύκλο σπουδών θα με βοηθήσουν 
σημαντικά στην εξέλιξη της καριέρας μου. Εργάζομαι 
στην Πολεμική Αεροπορία και συγκεκριμένα στην 113 
Π.Μ. στη Θεσσαλονίκη, με την ειδικότητα του Ιπταμένου 
στα πυροσβεστικά αεροσκάφη CL-415. 

Τσαμπίκος-Βασίλειος Τσαβάρης 
MA in Black Sea and Eastern Mediterranean Studies: 
Culture and International Relations, Department of 
Humanities, Social Sciences and Economics, University 
Center of International Programmes of Studies, 
International Hellenic University

-->
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Όταν ξεκίνησα το μεταπτυχιακό πρόγραμμα «Δίκαιο 
της Τέχνης και Διαχείριση της Τέχνης» στο Διεθνές 
Πανεπιστήμιο της Ελλάδος στη Θεσσαλονίκη, αμέσως 
μετά την ολοκλήρωση των προπτυχιακών σπουδών 
μου στη Νομική Σχολή του ΑΠΘ, δεν μπορούσα να 
φανταστώ πόσο καθοριστική θα ήταν αυτή η επιλογή για τα 
μελλοντικά μου βήματα. Το πρόγραμμα μου προσέφερε 
την μοναδική ευκαιρία να σπουδάσω στην αγγλική 
γλώσσα στην πατρίδα μου, εμβαθύνοντας τόσο στο 
Δίκαιο της Τέχνης όσο και στη Διαχείριση της Τέχνης. Το 
δίκαιο πνευματικής ιδιοκτησίας αποτέλεσε τον πυρήνα 
του προγράμματος, ένα αντικείμενο που με ενέπνευσε 
και καθόρισε την καριέρα μου.
Κατά τη διάρκεια της εκπόνησης της διατριβής μου, είχα 
την ευκαιρία να πραγματοποιήσω πρακτική άσκηση στη 
Διεθνή Ομοσπονδία Οργανισμών Συλλογικής Διαχείρισης 
(IFRRO) στις Βρυξέλλες, μια εμπειρία που ενίσχυσε 
ακόμα περισσότερο το πάθος και το ενδιαφέρον μου για 
το δίκαιο πνευματικής ιδιοκτησίας. Πριν από έναν χρόνο, 
επέστρεψα στην IFRRO ως Διευθύντρια του τμήματος 
νομικών και ευρωπαϊκών υποθέσεων, όπου πλέον 
συμβάλλω στη διαμόρφωση παγκόσμιων πολιτικών για 
τα πνευματικά δικαιώματα.
Αυτό το πρόγραμμα με ώθησε να συνεχίσω την 
έρευνά μου στον τομέα αυτό του δικαίου και να 
ακολουθήσω την κατεύθυνση ενός διδακτορικού. Το 
Διεθνές Πανεπιστήμιο της Ελλάδος με εξόπλισε με τα 
απαραίτητα εφόδια για να ασχοληθώ επαγγελματικά με 
το αντικείμενο που με ενέπνευσε. 

Ανθή Ακριτίδου 
MA in Art Law and Arts Management, Department of 
Humanities, Social Sciences and Economics, University 
Center of International Programmes of Studies, 
International Hellenic University

Κατάγομαι από την Καστοριά, μια μικρή πόλη της Δυτικής 
Μακεδονίας. Επέλεξα να φοιτήσω στο συγκεκριμένο 
ΠΜΣ, καθώς είναι το μοναδικό στην Ελλάδα που προσφέρει 
εξειδικευμένες γνώσεις πάνω στην αρχαιολογία της 
περιοχής της αρχαίας Μακεδονίας - ένα πεδίο που με 
ενδιέφερε βαθιά τόσο επιστημονικά, όσο και προσωπικά, 
λόγω της καταγωγής μου. 
Έμεινα απόλυτα ικανοποιημένη από το επίπεδο των 
σπουδών. Το πρόγραμμα προσφέρει πολύπλευρη και 
εις βάθος γνώση για τη Μακεδονία, ενώ η διδακτική 
προσέγγιση κάθε καθηγητή και καθηγήτριας ενίσχυσε 
σημαντικά την ακαδημαϊκή και επαγγελματική μου 
εξέλιξη. Η συμμετοχή μου στην πανεπιστημιακή 
ανασκαφή της Τράπεζας του Νέου Ρυσίου - Καρδίας 
ενίσχυσε ουσιαστικά την αρχαιολογική μου κατάρτιση, 
προσφέροντάς μου πολύτιμη εμπειρία στο πεδίο και 
στην ερμηνεία ευρημάτων. Η ενασχόληση με το υλικό της 
εν λόγω ανασκαφής αποτέλεσε αργότερα τη βάση για τη 
διδακτορική μου έρευνα.  Οι δεξιότητες που απέκτησα 
εν γένει, και κατά τη διάρκεια της δύσκολης συνθήκης 
της πανδημίας, αποδείχθηκαν απολύτως χρήσιμες και 
εφαρμόσιμες στην καθημερινή μου ενασχόληση με την 
αρχαιολογία.
Αμέσως μετά την ολοκλήρωση του μεταπτυχιακού 
διπλώματος, ξεκίνησα να εργάζομαι ως αρχαιολόγος 
σε Εφορείες Αρχαιοτήτων του Υπουργείου Πολιτισμού. 
Σήμερα, έχω επιλέξει να εστιάσω την πορεία μου στην 
έρευνα και την ακαδημαϊκή μελέτη της αρχαιολογίας, 
γεγονός που με οδήγησε στην έναρξη διδακτορικών 
σπουδών, επιλέγοντας και πάλι το Διεθνές Πανεπιστήμιο. 
Παράλληλα, εργάζομαι ως ξεναγός σε αρχαιολογικούς 
χώρους και μουσεία της Μακεδονίας, αξιοποιώντας στο 
έπακρο τις γνώσεις που αποκόμισα κατά τη διάρκεια του 
μεταπτυχιακού προγράμματος.

Αναστασία Μπασακύρου 
MA in the Classical Archaeology and the Ancient History 
of Macedonia, Department of Humanities, Social Sciences 
and Economics, University Center of International 
Programmes of Studies, International Hellenic University

ΘΕΜΑ NEWS
Δ .ΠΑ.Ε.

OF
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ΘΕΜΑ

Κατάγομαι από την Πάτρα, αλλά εργάζομαι στην 
Αθήνα, στον τομέα του φυσικού αερίου εδώ και 32 
χρόνια (27 χρόνια στην εμπορία του αερίου και 5 χρόνια 
στην διανομή του). Δεδομένου ότι το κανονιστικό 
πλαίσιο, οι οικονομικές παράμετροι και η ενεργειακή 
πολιτική αποτελούν βασικά στοιχεία της εργασίας 
μου και ήθελα να ενισχύσω τις γνώσεις μου σε αυτές, 
επέλεξα το συγκεκριμένο μεταπτυχιακό πρόγραμμα, στο 
οποίο έγκριτοι επιστήμονες του κλάδου της ενέργειας 
(νομικοί και οικονομολόγοι), αλλά και της ακαδημαϊκής 
κοινότητας συμμετέχουν.
Είμαι πολύ ικανοποιημένη από το επίπεδο σπουδών που 
παρέχει το IHU, καθώς υψηλού γνωστικού επιπέδου 
καθηγητές συμμετέχουν στο πρόγραμμα σπουδών του. 
Έτσι μου μεταφέρθηκαν πολύτιμες γνώσεις, κυρίως 
από νομικής και οικονομικής πλευράς, διευρύνοντας το 
γνωστικό μου πεδίο και ανέπτυξα δεξιότητες που είναι 
πολύ χρήσιμες στην καθημερινή μου εργασία.
Η σημερινή μου απασχόληση στην εταιρεία διανομής 
αερίου αφορά τις νέες επιχειρηματικές δραστηριότητες 
(πχ ανανεώσιμα αέρια και οτιδήποτε άλλο κριθεί ότι θα 
προσθέσει έσοδο στην εταιρεία).

Μαρία Σχοινά
MSc in Energy Law, Business, Regulation and Policy, 
Department of Humanities, Social Sciences and Economics, 
University Center of International Programmes of  
Studies, International Hellenic University

Είμαι από τη Θεσσαλονίκη και απόφοιτος του προγράμματος 
MSc in Data Science του International Hellenic Univer-
sity, στο campus της Θέρμης, στη Θεσσαλονίκη. Το 
συγκεκριμένο μεταπτυχιακό πρόγραμμα το επέλεξα 
έπειτα από εκτενή έρευνα στα διαθέσιμα μεταπτυχιακά 
στον τομέα του Data Science, τόσο από πανεπιστήμια 
της Ελλάδας όσο και του εξωτερικού. Η επιλογή μου 
βασίστηκε στο γεγονός ότι το πρόγραμμα διδάσκεται 
και εξετάζεται στην αγγλική γλώσσα, ενώ παράλληλα 
προσφέρει ένα ολοκληρωμένο πρόγραμμα σπουδών, 
δεδομένου ότι ο τομέας του Data Science είναι 
συνεχώς εξελισσόμενος και περιλαμβάνει ποικίλες, 
εξειδικευμένες υποκατηγορίες.
Παρακολουθώντας το πρόγραμμα full-time, και με 
την ολοκλήρωση των μεταπτυχιακών μου σπουδών, 
βρίσκομαι στην ευχάριστη θέση να δηλώσω πως 
είμαι εξαιρετικά ικανοποιημένος από τις γνώσεις και 
δεξιότητες που απέκτησα. Ο συγκεκριμένος, ευρείας 
κλίμακας, τομέας απαιτεί εις βάθος κατανόηση των 
εφαρμογών του στην αγορά εργασίας, και το πρόγραμμα 
μου παρείχε τα κατάλληλα εφόδια και τις βάσεις για 
την επαγγελματική μου δραστηριότητα ως σύμβουλος 
Data Scientist, πάροχος υπηρεσιών στον χώρο του Data 
Science, με εξειδίκευση στις εφαρμογές Τεχνητής 
Νοημοσύνης (AI), στη διαχείριση μεγάλου όγκου 
δεδομένων και στην εφαρμοσμένη μηχανική μάθηση (ma-
chine learning). Τέλος, αναγνωρίζοντας την αξία και τα 
ουσιαστικά εφόδια που μου προσέφερε το μεταπτυχιακό 
πρόγραμμα, μου δόθηκε η ευκαιρία να συνεχίσω τις 
σπουδές μου σε επίπεδο διδακτορικού (PhD) στον τομέα 
του Data Science στο IHU, διευρύνοντας καθημερινά 
τις γνώσεις μου στον τομέα του Data Science και της 
επιστημονικής έρευνας.

Γεώργιος Παπαγεωργίου 
MSc in Data Science, Department of Science and Technol-
ogy, University Center of International Programmes of Stud-
ies, International Hellenic University
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NEWS
Δ .ΠΑ.Ε.

OF

Τετ-α-τετ με την
Δήμαρχο Δέλτα Γερακίνα Μπισμπινά

Θέλουμε το Διεθνές Πανεπιστήμιο της Ελλάδος όχι μόνο να είναι παρόν αλλά και ενεργός πρωταγωνιστής στην 
τοπική ανάπτυξη της περιοχής. Γιατί το πανεπιστήμιο αποτελεί ένα κωδικό θεσμό για τη δυτική Θεσσαλονίκη 
και φυσικά για τον Δήμο Δέλτα». Αυτό τονίζει σε συνέντευξή της στο News Of ΔΙΠΑΕ η Δήμαρχος του Δήμου 

Δέλτα Γερακίνα Μπισμπινά. 

Η έμπειρη αυτοδιοικητικός βλέπει «τεράστιες δυνατότητες συνεργασίας του Πανεπιστημίου με το Δήμο σε τομείς, 
όπως η καινοτομία, η πράσινη ανάπτυξη, οι κοινωνικές δράσεις και φυσικά ο πολιτισμός» που όπως τονίζει «θα 
ενίσχυαν την εξωστρέφεια και των δύο πλευρών. Θέλουμε το ΔΙΠΑΕ όχι μόνο παρόν αλλά ενεργό πρωταγωνιστή στην 
τοπική μας ανάπτυξη», συμπεραίνει. 

Θέλουμε το ΔΙΠΑΕ όχι μόνο παρόν 
αλλά ενεργό πρωταγωνιστή στην 

τοπική μας ανάπτυξη

-->
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Το Διεθνές Πανεπιστήμιο της Ελλάδος έχει έδρα στη 
Σίνδο και τη Θέρμη και τμήματα και παραρτήματα 
σε Σέρρες, Κιλκίς και Κατερίνη. Πως βλέπετε τον 
ευρύτερο εκπαιδευτικό ρόλο του για την ανάπτυξη της 
δυτικής Θεσσαλονίκης;

«Το ΔΙΠΑΕ αποτελεί έναν κομβικό θεσμό για τη δυτική 
Θεσσαλονίκη και, φυσικά, για τον Δήμο Δέλτα. Η παρουσία 
του στην περιοχή δεν είναι απλώς συμβολική, αποτελεί 
κινητήριο μοχλό για την ακαδημαϊκή, κοινωνική και 
οικονομική ανάπτυξη. Μέσα από τη σύνδεση με την 
τοπική παραγωγή, τις επιχειρήσεις και την καινοτομία, 
μπορεί να αναβαθμίσει συνολικά το προφίλ της δυτικής 
Θεσσαλονίκης και να δημιουργήσει νέες ευκαιρίες».

Ένα σημαντικό αίτημα της περιοχής είναι η λειτουργία 
του δυτικού προαστιακού; Συμφωνείτε; Σε τι φάση 
βρισκόμαστε;

«Ο δυτικός προαστιακός είναι ένα έργο πνοής για όλη 
τη δυτική πλευρά της πόλης. Ως Δήμος Δέλτα, έχουμε 
τοποθετηθεί υπέρ του συγκεκριμένου έργου και 
παράλληλα πιέζουμε συστηματικά ώστε το έργο να 
προχωρήσει με γοργούς ρυθμούς. Ο στόχος είναι σαφής: 
να αποκτήσει η περιοχή μας σύγχρονες, αξιόπιστες 
και οικολογικές μετακινήσεις, που θα συνδέουν 
καλύτερα τους πολίτες με το κέντρο της πόλης και τα 
πανεπιστήμια».

Το γυμναστήριο που βρίσκεται εντός της Αλεξάνδρειας 
Πανεπιστημιούπολης είναι στην τελική ευθεία για να 
παραδοθεί στους φοιτητές, αλλά και στην τοπική 
κοινωνία. Πώς βλέπετε αυτή τη νέα αθλητική υποδομή;

«Το γυμναστήριο είναι ένα εξαιρετικό παράδειγμα 
υποδομής που εξυπηρετεί διπλό σκοπό: ενισχύει την 
ποιότητα ζωής των φοιτητών και προσφέρει στην τοπική 
κοινωνία έναν νέο χώρο άθλησης. Η φιλοσοφία μας 
είναι ότι οι πανεπιστημιακές εγκαταστάσεις μπορούν να 
λειτουργούν ανοικτά προς την κοινωνία. Το γυμναστήριο 
αυτό θα γίνει σημείο αναφοράς και ευκαιρία για 
σύσφιξη των σχέσεων μεταξύ φοιτητών και κατοίκων. 
Περιμένουμε με ανυπομονησία να διευθετηθούν 
τελευταίες λεπτομέρειες και να υπογράψουμε την 
συγκεκριμένη συνεργασία που θα εξασφαλίσει την 
πρόσβαση και χρήση του χώρου και στους δημότες του 
Δήμου Δέλτα, εκτός από τους φοιτητές».

Ταυτόχρονα το ΔΙΠΑΕ αγόρασε ένα ξενοδοχείο στη Σίνδο 
για να το μετατρέψει σε φοιτητική εστία. Βοηθούν 
τέτοιες πρωτοβουλίες για την ενίσχυση της τοπικής 
κοινωνίας;

«Είναι μια πολύ σημαντική πρωτοβουλία που ανέλαβε 
ο πρύτανης και το πανεπιστήμιο. Η φοιτητική στέγαση 
είναι κρίσιμος παράγοντας για την επιλογή σπουδών 
σε μια περιοχή. Με τη δημιουργία φοιτητικής εστίας, 
η Σίνδος ενισχύεται ως πανεπιστημιακός προορισμός, 
ενώ παράλληλα δημιουργούνται πολλαπλά οφέλη 
για την τοπική οικονομία — από την εστίαση μέχρι το 
λιανεμπόριο και τις υπηρεσίες. Φυσικά στηρίζουμε 
έμπρακτα τέτοιες ενέργειες και είμαστε στο πλευρό του 
πανεπιστημίου».

Σημαντική παράμετρος για την επίτευξη ευρύτερων 
στόχων είναι η καλή συνεργασία των φορέων μεταξύ 
τους. Πώς κρίνετε τη μέχρι στιγμής συνεργασία του 
δήμου Δέλτα με το ΔΙΠΑΕ;

«Η συνεργασία μας είναι πολύ καλή και συνεχώς 
βελτιώνεται. Υπάρχει κοινή βούληση για ανοιχτή 
επικοινωνία και κοινές δράσεις. Ως Δήμος στηρίζουμε 
το ΔΙΠΑΕ όπου μπορούμε — είτε με παρεμβάσεις για 
την καθημερινότητα φοιτητών και προσωπικού, είτε με 
υποστήριξη σε ζητήματα υποδομών. Αντιλαμβανόμαστε 
τον ρόλο του ως αναπτυξιακό εταίρο και επιδιώκουμε 
σταθερά ουσιαστικές συνέργειες».

Στο πλαίσιο δράσεων για την εξωστρέφεια και τη 
διεθνοποίηση πού βλέπετε ότι μπορεί να υπάρξουν 
συνέργειες μεταξύ του Δήμου Δέλτα και του ΔΙΠΑΕ που 
θα βοηθούσαν την ανάπτυξη της περιοχής;

«Βλέπουμε τεράστιες δυνατότητες σε τομείς όπως 
η καινοτομία, η πράσινη ανάπτυξη, οι κοινωνικές 
δράσεις και φυσικά ο πολιτισμός. Μπορούμε, για 
παράδειγμα, να συνεργαστούμε στη δημιουργία κοιτίδων 
επιχειρηματικότητας για νέους ή σε εκπαιδευτικά 
προγράμματα για δημότες. Επίσης, δράσεις με διεθνή 
χαρακτήρα — όπως φιλοξενία ανταλλαγών φοιτητών, 
διοργάνωση συνεδρίων ή θερινών σχολείων — θα 
ενίσχυαν την εξωστρέφεια και των δύο πλευρών. 
Θέλουμε το ΔΙΠΑΕ όχι μόνο παρόν αλλά ενεργό 
πρωταγωνιστή στην τοπική μας ανάπτυξη». 
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Συνέβησαν

Εκδήλωση

Μιχαήλ Μπλέτσας προς φοιτητές:
Αν έχετε πάθος γι’ αυτό
που κάνετε, θα πετύχετε.

«Κυβερνοασφάλεια και Τεχνητή Νοημοσύνη: Προκλήσεις για την Πανεπιστημιακή Εκπαίδευση» ήταν το θέμα της 
εκδήλωσης-συζήτησης με κεντρικό ομιλητή τον Μιχαήλ Μπλέτσα, Διοικητή της Εθνικής Αρχής Κυβερνοασφάλειας 
και Ερευνητή στο MIT Media Lab, που πραγματοποιήθηκε στην Αίθουσα Τελετών «Αλέξανδρος» στην Αλεξάνδρεια 
Πανεπιστημιούπολη, στη Σίνδο. 

Ο κ. Μπλέτσας, που είναι από τον Απρίλιο του 2024 Διοικητής της Εθνικής Αρχής Κυβερνοασφάλειας, αφού 
αναφέρθηκε στους στόχους που έχουν τεθεί αλλά και στο έργο που έχει ήδη ολοκληρωθεί, επισήμανε τον ρόλο 
που θα μπορούσαν να επιτελέσουν τα ακαδημαϊκά ιδρύματα της χώρας. «Προσδοκώ τα πανεπιστήμια να βγάζουν 
ανθρώπους που έχουν λάβει ένα υπόβαθρο στο αντικείμενό τους ώστε να συνεχίσουν να μαθαίνουν στην υπόλοιπη 
ζωή τους. Η κυβερνοασφάλεια είναι ένα αντικείμενο που αλλάζει μήνα με τον μήνα και δεν αφορά μόνον την 
τεχνολογία. Αυτή τη στιγμή στην Εθνική Αρχή Κυβερνοασφάλειας οι πιο σημαντικοί άνθρωποι είναι δικηγόροι, λόγω 
του ρυθμιστικού πλαισίου». Υπογράμμισε δε πως θα πρέπει το εκπαιδευτικό σύστημα της χώρας μας να δώσει 
έμφαση στην ανάπτυξη δεξιοτήτων. 

NEWS
Δ .ΠΑ.Ε.

OF

-->



ΤΑ ΝΕΑ ΜΑΣ

σελ. 14

Ο κ. Μπλέτσας επεσήμανε πως η Εθνική Αρχή Κυβε-
ρνοασφάλειας αναπτύσσει ήδη μία δράση προκειμένου τα 
emails που αποστέλλονται στους πολίτες από φορείς του 
δημοσίου, να φέρουν υπογραφή. «Συνεργαζόμαστε και 
με τους τηλεπικοινωνιακούς παρόχους ώστε τα πλαστά 
μηνύματα να κόβονται στην πηγή. Όμως, η τελευταία και 
πιο σημαντική γραμμή άμυνας είναι ο τελικός αποδέκτης. 
Ποτέ μα ποτέ δεν δίνουμε οποιοδήποτε προσωπικό 
δεδομένο σε επικοινωνία που δεν έχουμε ξεκινήσει 
εμείς», τόνισε. Μάλιστα, αποκάλυψε την τελευταία 
μέθοδο εξαπάτησης όπου αποστέλλεται γράμμα στον 
παραλήπτη, προερχόμενο υποτίθεται από τράπεζα, όπου 
υπάρχει τυπωμένο qr code το οποίο παραπέμπει στον 
σύνδεσμο μέσω του οποίου γίνεται η εξαπάτηση.

Ακόμη ο κ. Μπλέτσας απευθυνόμενους στους φοιτητές 
και φοιτήτριες που παρακολούθησαν την εκδήλωση στο 
κατάμεστο αμφιθέατρο, τους συμβούλεψε να βρούνε το 
πάθος τους και να το ακολουθήσουν. «Να εμβαθύνετε σε 
αυτό που κάνετε. Να έχετε πάθος γι’ αυτό που κάνετε 
γιατί όταν κάνεις αυτό που σου αρέσει, θα πετύχεις».
Στη συζήτηση συμμετείχαν ο Κωνσταντίνος Χειλάς, 
Καθηγητής του Τμήματος Μηχανικών Πληροφορικής, 
Υπολογιστών και Τηλεπικοινωνιών του Διεθνούς 
Πανεπιστημίου της Ελλάδος, ο οποίος αναφέρθηκε 
στα δύο προπτυχιακά Τμήματα που διαθέτει το 
Πανεπιστήμιο σε Σίνδο και Σέρρες, αλλά και απόφοιτοι 
του ΔΙΠΑΕ  Δημήτριος Γρένδας, (MSc in Cybersecurity του 
Διεθνούς Πανεπιστημίου της Ελλάδος που εργάζεται 
ως Cybersecurity Technical Team Lead στην DTS Cloud 
Security και ο Κυριάκος Σταυρίδης, απόφοιτος του 
Τμήματος Μηχανικών Πληροφορικής και Ηλεκτρονικών 
Συστημάτων του Διεθνούς Πανεπιστημίου της Ελλάδος 
που εργάζεται ως Senior Information Security Engineer 
στην Instashop - Delivery Hero. 

Την εκδήλωση άνοιξε ο Πρύτανης του Διεθνούς 
Πανεπιστημίου της Ελλάδος, Καθηγητής, Σταμάτης 
Αγγελόπουλος ο οποίος αφού ευχαρίστησε θερμά 
τον κ. Μπλέτσα για τη συμμετοχή του στην εκδήλωση 
επισήμανε ότι «Ο ψηφιακός μετασχηματισμός της 
χώρας είναι ένα στοίχημα που συνεχώς κερδίζεται 
αλλά, πρέπει και να επικαιροποιείται συνεχώς. Η 
κυβερνοασφάλεια απασχολεί όλους μας, συνδέεται φυσικά 
με την ψηφιακότητα και οι απαιτήσεις της θα πρέπει να 
αποτελούν την κύρια συνιστώσα μίας πολιτικής όλου 
του δημόσιου τομέα και κάθε ψηφιακής υπηρεσίας. Η 
ύπαρξη συστημάτων ασφαλείας είναι πλέον επιτακτική, 
οι προκλήσεις πολλές και η ταχύτητα της τεχνολογικής 
εξέλιξης συνεχής. Πρόκειται για παράγοντες που θέτουν 
την κυβερνοασφάλεια στο επίκεντρο».
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Βουτιά στην Ιστορία
της Θεσσαλονίκης.

Επίτιμος Διδάκτορας
ο Δαυίδ Σαλτιέλ
Επίτιμος διδάκτορας της Σχολής Επιστήμης και Τεχνολογίας 
του Διεθνούς Πανεπιστημίου της Ελλάδος αναγορεύτηκε ο 
πρόεδρος του Κεντρικού Ισραηλιτικού Συμβουλίου Ελλάδος και 
της Ισραηλιτικής Κοινότητας Θεσσαλονίκης Δαυίδ Σαλτιέλ. 
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Σε εκδήλωση που πραγματοποιήθηκε στο Αμφιθέατρο 
«Κώστας Θ. Γραμμένος» της Πανεπιστημιούπολης της 
Θέρμης, σύμφωνα με απόφαση του Πρύτανη του Διεθνούς 
Πανεπιστημίου της Ελλάδος, Καθηγητή Σταμάτη 
Αγγελόπουλου, της Συγκλήτου και με βάση την εισήγηση 
της Σχολής Επιστήμης και Τεχνολογίας του Διεθνούς 
Πανεπιστημίου της Ελλάδος, η αναγόρευση του Δαυίδ 
Σαλτιέλ σε Επίτιμο Διδάκτορα έγινε «σε αναγνώριση της 
εξέχουσας συμβολής του στον κοινωνικό τομέα, στον 
επιχειρηματικό τομέα, στον πολιτισμό και στον τομέα 
της εκπαίδευσης», καθώς και για το ότι με «την διττή 
του ιδιότητα ως Προέδρου του Κεντρικού Ισραηλιτικού 
Συμβουλίου Ελλάδος και της Ισραηλιτικής Κοινότητος 
Θεσσαλονίκης έχει διαδραματίσει πρωτεύοντα ρόλο στην 
αντιμετώπιση του ρατσισμού και του αντισημιτισμού». 
Σε ένα γεμάτο από κόσμο Αμφιθέατρο ο Πρύτανης 
του Διεθνούς Πανεπιστημίου της Ελλάδος Σταμάτης 
Αγγελόπουλος σημείωσε μεταξύ των άλλων στην 
ομιλία του ότι «ο Δαυίδ Σαλτιέλ έχει αναλάβει κρίσιμες 
πρωτοβουλίες για την προστασία των δικαιωμάτων των 
Ελλήνων Εβραίων, την προώθηση της ιστορίας τους και 
την καταπολέμηση του αντισημιτισμού, ενώ παράλληλα 
έχει άοκνα εργαστεί για τη διατήρηση της ιστορικής 
μνήμης των Εβραίων στην Ελλάδα, ιδιαίτερα όσον αφορά 
την τραγική εμπειρία του Ολοκαυτώματος». Επιπλέον 
σημείωσε ότι «είναι και μια φωνή για την ενότητα και 
την αρμονική συνύπαρξη των διαφόρων θρησκευτικών 
και εθνοτικών κοινοτήτων της χώρας, προωθώντας 
τη διαπολιτισμική κατανόηση, τη συμπερίληψη και τη 
συνεργασία μεταξύ τους». 

Κατά την ομιλία του, που αποτέλεσε και μια βουτιά στην 
ιστορία της Θεσσαλονίκης, ο Δαυίδ Σαλτιέλ εξέφρασε την 
πεποίθηση ότι «κανένας άνθρωπος, όσο επιτυχημένος 
και να είναι επαγγελματικά, δεν μπορεί, να αισθάνεται 
ολοκληρωμένος, αν δεν αφιερώσει τη ζωή του στον 
συνάνθρωπο», πρόσθεσε δε ότι αυτό προσπάθησε να 
εφαρμόσει και στη ζωή του «εμπνευσμένος από το 
παράδειγμα των Εβραίων της Θεσσαλονίκης». Εξέφρασε 
ακόμη την ελπίδα να υλοποιηθεί σύντομα η δημιουργία 
του Πάρκου Μνήμης στην πλατεία Ελευθερίας. «Το 
Ολοκαύτωμα και η μνήμη του δεν αφορούν μόνο τους 
επιζώντες και τους απογόνους τους, αλλά όλους μας, 
ως αναπόσπαστο κομμάτι της Ελληνικής Ιστορίας. 
Αποτελούσε τη μεγαλύτερη Ύβρη για τον πολιτισμό 
της Ελλάδας και της Ευρώπης. Αν δεν γνωρίζουμε και 
δε θυμόμαστε, η ιστορία κινδυνεύει να επαναληφθεί», 
ανέφερε χαρακτηριστικά. 
Στην τελετή η προσφώνηση έγινε από την Αντιπρύτανη 
Διοικητικών Υποθέσεων, Φοιτητικής Μέριμνας και Δια 
Βίου Εκπαίδευσης, καθηγήτρια Βασιλική Βράνα, ενώ ο 
έπαινος προς το τιμώμενο πρόσωπο διαβάστηκε από 
την Κοσμήτορα της Σχολής Επιστήμης και Τεχνολογίας, 
καθηγήτρια Μαρία Δρακάκη, η οποία διάβασε και 
το Ψήφισμα της Σχολής. Η εκδήλωση έκλεισε με 
ένα σύντομο μουσικό πρόγραμμα, ενώ στο τέλος 
στον υπαίθριο χώρο του Πανεπιστημίου φυτεύτηκε 
συμβολικά μια ελιά στη μνήμη των 50.000 Εβραίων της 
Θεσσαλονίκης που έχασαν τη ζωή τους στο Ολοκαύτωμα.
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Κατερίνη: Συναντήσεις για την Ανάπτυξη του Πανεπιστημίου

Η ανάπτυξη του πανεπιστημιακού κόμβου της Κατερίνης βρέθηκε στο επίκεντρο σειρά συναντήσεων που είχε η 
Πρυτανική Διοίκηση του ΔΙΠΑΕ με εκπροσώπους φορέων της περιοχής, όπως με τους δημάρχους Κατερίνης Ιωάννη 
Ντούμο και Δίου-Ολύμπου Ευάγγελο Γερολιόλιο, την Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας Σοφία Μαυρίδου, καθώς και με 
εκπροσώπους παραγωγικών φορέων της περιοχής.
Κατά τη διάρκεια των συναντήσεων διαπιστώθηκε το άριστο κλίμα που υπάρχει σε ότι αφορά στη συνεργασία, η 
σημαντική ακαδημαϊκή πρόοδος που συντελείται στην περιοχή, καθώς και η ευρεία στήριξη των φορέων για την 
περαιτέρω ανάπτυξη του ΔΙΠΑΕ.

Τα Νέα της
Περιφέρειας
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Κιλκίς: Έκθεση «There’s No Place Like Home»

Τις δημιουργίες τους, που για άλλη μια φορά εντυπω-
σίασαν, παρουσίασαν οι φοιτητές και οι φοιτήτριες 
του Τμήματος Δημιουργικού Σχεδιασμού και Ένδυσης 
του ΔΙΠΑΕ με έδρα το Κιλκίς. Η παρουσίαση έγινε 
στην Αθήνα στο Ίδρυμα Μιχάλης Κακογιάννης και στο 
πλαίσιο της έκθεσης «There’s No Place Like Home», 
όπου φιλοξενήθηκαν οι δουλειές 67 δημιουργών, μεταξύ 
των οποίων εικαστικοί καλλιτέχνες, αρχιτέκτονες, 
καθώς και προπτυχιακοί και μεταπτυχιακοί φοιτητές 
από τους τομείς των εικαστικών και εφαρμοσμένων 
τεχνών. Συμμετείχαν ερευνητές και ερευνήτριες από 
το Τμήμα Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του University of 
Brighton, την Ανώτατη Σχολή Καλών Τεχνών, τη Σχολή 
Αρχιτεκτόνων του Εθνικού Μετσόβιου Πολυτεχνείου, τη 
Σχολή Μέσων και Παραστατικών Τεχνών του Coventry 
University, καθώς και το Τμήμα Δημιουργικού Σχεδιασμού 
και Ένδυσης του ΔΙΠΑΕ.
Οι φοιτητές και οι φοιτήτριες, ανάμεσα στους οποίους και 
8 από το ΔΙΠΑΕ, είχαν την ευκαιρία να παρουσιάσουν 
τις πρωτότυπες προσεγγίσεις τους στο δημιουργικό 
σχεδιασμό και την ένδυση, συνεργαζόμενοι με επαγγελματίες 
διαφορετικών ειδικοτήτων και αποκτώντας πολύτιμες 
εμπειρίες και διευρύνοντας τους ορίζοντές τους.

Τα Νέα της
Περιφέρειας

Σέρρες: «Ψηφιακές Δεξιότητες και Πράσινη 
Επιχειρηματικότητα» για νέους αγρότες

Δόθηκε και επίσημα στην αίθουσα του Επιμελητηρίου 
Σερρών η εκκίνηση του προγράμματος «Ψηφιακές 
Δεξιότητες και Πράσινη Επιχειρηματικότητα» για νέους 
αγρότες που υλοποιείται από το ΔΙΠΑΕ, σε συνεργασία 
με το τοπικό Επιμελητήριο.
Πρόκειται  για ένα πρόγραμμα που αφορά στην απόκτηση 
σημαντικών δεξιοτήτων για τους νέους αγρότες, κάτι 
που θεωρείται ως ένα απαραίτητο πλέον εργαλείο στην 
ψηφιακή εποχή.
Το πρόγραμμα απευθύνεται σε αγρότες και αγρότισσες 
έως 40 ετών, με δήλωση καλλιέργειας/εκτροφής (ΕΑΕ) 
που είναι εγγεγραμμένοι στο Μητρώο Αγροτών και 
αγροτικών εκμεταλλεύσεων.
Το πρόγραμμα περιλαμβάνει 100 ώρες εκπαίδευση εξ 
αποστάσεως, 50 ώρες πρακτική εξάσκηση με επισκέψεις 
σε αγροκτήματα καθώς και απόκτηση πιστοποιητικού 
επιμόρφωσης 5 ECTS.
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